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Bröderna Ericssonrummet, torsdagen den 30 maj 2024 kl 13.00-14.30

Christer Olsson (M) socialnämnden

Monica Samuelsson (S), socialnämnden
Ann-Charlott Skalare (L), kommunstyrelsen
Anna-Lena Ranström (S), kommunstyrelsen

Ann-Marie Wittberg, SPF Aktiv Filipstad
Lars Björklund, SKPF- pensionärerna

Sune Frisk, PRO Nykroppa
Irene Frisk, PRO Nykroppa
Kajsa Jernberg, PRO Filipstad
Olle Engström, PRO Lesjöfors

Åsa Andersson, förvaltningschef socialförvaltningen

RogerDanielsson, chef gata/park
Mondira Hedlund, sekreterare

Kajsa Jernberg

Socialnämndens kansli, 2024-06-10
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P8

Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns.

P9
Val av justerare

Kajsa Jernberg väljs till justerare.

P 10

Föregående mötesprotokoll
Diskussion gällande sommarresidenter inom hemvården.

Fråga om anställda på Trasten 8 (Folkets hus). Christer berättar att det har
dragit ut på tiden menatt anställningsförfarandet pågår och snart ärklart.

Vill man bokalokal i Trasten 8 vänder mansig i nulägettill kultur- och

fritidschef Susanne Berggren.

Christer berättar att projekt mellanrummet är engagerat i att hålla ordning på

Filipstads kommuns återvinningsstationer.

Åsaberättar att det pågår mycket arbete kring äldreomsorgen, bland annat en

genomlysning av äldreomsorgen som sker av företaget Ensolution.

Genomlysningen kommeratt vara klari slutet av sommaren.

Protokollet läggs till handlingarna.

P 11
Frågortill tekniska förvaltningen samt till miljö- och

stadsarkitektkontoret

Information gällande att rivningen av hotell Johnhar börjat. Rivningen ska

vara klar senast 1/9. Det kommeratt byggas en Sibylla- restaurang därtill

hösten.

Kommunenarbetar med det nya bostadsområdet Finnshyttan. Planenäratt

tomterna ska kommauttill försäljning under sommaren. Detär 20 stycken

tomteri nuläget.

Information om att sommarblommorna kommerpå måndag så då börjar gata/

park- enhetenatt plantera.

Information omatt det byggs en gång-och cykelväg på Spångbergsvägen.
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P 12
Ekonomisk uppföljning

Det harskett två ekonomiska uppföljningari år. Det prognoserade
underskottet är på 4.3 miljoner kronor. Detta beror främst på kostnaderför

ekonomiskt bistånd samt för vuxenplaceringar. Kostnaderna för ekonomiskt
bistånd är på väg ner, förra året var det 26 miljoner och nuär det 24

miljoner.

Fråga kring om det finns några åtgärderföratt få en budget i balans? Åsa

berättar om genomlysningen av äldreomsorgen samt att det pågårett arbete

inom arbets-och marknadsenheten.

Fråga kring hur den sociala dumpningenserut? Åsa svararatt det inte är så

farligt just nu. Christer berättar att kommunenharvidtagit en del åtgärder

såsom att de lagt fastigheter i en rivningsplan.

Christer berättar att det är krav på att göra en motpresentation föratt få

ekonomisktbistånd.

Christer berättaratt ytterligare 26 miljonerär söktatill ett projekt, beslut

kring detta kommeri juni.

Fråga gällande om pensionärshjälpen kommeratt läggas ner? Christer svarar

att den inte kommeratt läggas ner.

P 13
Nysocialtjänstlag

Det kommerennysocialtjänstlag. Det är ingen revidering av nuvarande lag

utanenhelt ny lag. Den kommeratt gälla från1 juli 2025. Denharinte

klubbats igenom än men kommunernaharfått statsbidrag föratt
implementera lagen. Att det kommerennylag innebärett jättestort arbete

för kommunerna och det kommerta tid att implementera lagen.
Socialnämndenharbeslutat att använda statsbidragettill att anställa en
person somkanprocessleda kommunenin i detta. Socialförvaltningen kan

inte göra det omfattande arbetet som en implementering av en ny lag innebär

samtidigt som de görsina vanliga arbetsuppgifter. Lagen är en ramlag, den

gårinte in på detaljnivå. Domar kommeratt vara vägledande.

Diskussionkring tolkning avlagen, att det kommerta tid att införa den samt

att man underen period kommerha både den gamla och den nya lagen att

förhålla sig till.
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Fråga gällande skälig levnadsnivå. Det är nämnden som bestämmervad en
skälig levnadsnivå är. Sedan bedömsalla ärendenindividuellt och det går

alltid att överklaga. Inom LSS pratar man om goda levnadsvillkor, inom
socialtjänsten pratar man om skälig levnadsnivå. Detta är på grund av att

socialtjänstinsatser ska vara under en begränsadtid.

P 14

Ovriga fragor

Fråga kring näruppstarten av kyld mat sker. Åsa berättar att socialnämnden

och teknikutskottet harfattat beslut kring kyld mat. Kostchefen samt
Riksbyggen somär förvaltare för äldreboendenahåller på att undersöka vad

som behövergöras i köket. Detta kommer nog vara klart framåt nästa år.

Fråga gällande att det finns pensionärer som hämtar mat i Lesjöfors, kan
manfortfarande göra detta? Åsa hänvisartill kostchefen.

Diskussion om hjälp med uppvärmning av mat, om man inte har micro

etcetera. Åsa berättar att det redan nu finns många somharhjälp i
måltidssituationerna ochatt förvaltningen har räknat med att det kommer

finnas fler som behöverhjälp. Åsa berättar att fruntimmersföreningen har

beslutat att köpa microstill de som behöver.

Diskussion om enkätundersökningar, Filipstads kommunskickarej ut en

egen enkättill de äldre i kommunendå Socialstyrelsens enkät redanfinns.
Enkäterna handlar omliknande saker och mångavill inte ha för många
enkäter. Vill manta del av Socialstyrelsens enkät kontaktar man Åsa.

Fråga omhurpersonalsituationenser ut inför sommaren? Åsaberättar att det
ser bra ut inom vissa verksamheter och mindre bra ut inom andra.

Förvaltningen arbetar på och har löpande avstämningsmöten. Förvaltningen
harrekryterat många vikarier mendet räckerinte. Några hoppar avefter

inskolningen, några vill inte gå på schema. Förvaltningenhar rekryterat
sjuksköterskorpå ett annat sätt än tidigare och efter sommaren kommerdet

inte finns några bemanningssköterskorlängre. Förvaltningen har även

rekryterat en fysioterapeut.

Fråga gällande tidsplanförett nytt särskilt boende i Lesjöfors. Christer

svarar att det inte finns någon exakt tidsplan men planenär att Ugglan ska

stängas ochatt det ska bli ett 10+10 boende (10 platser på enheten samt 10
platser vårdboende). Boendet ska förläggs på Skolgatan där de nuvarande

fastigheterna ska rivas och det ska uppförasett nytt äldreboende. Ugglan
börjarbli uttjänt. Tankenäratt det är kooperativet som ska bygga

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

Ke | Oe | |= 



FILIPSTADS

 

KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 5(5)

Kommunala pensionärsrådet Sammanträdesdatum
2024-05-30

äldreboendet och att kommunensen hyr av dem. Diskussionkring att det
inte finns kötill äldreboendena, behövs det då byggas ett nytt äldreboende i

Lesjöfors?

Fråga gällande planen omett äldreboende på Paradisgården och om något är
bestämt där. Åsa svararatt det finns ett utredningsuppdrag från nämnden.
Paradisgården är även nuett särskilt boende men för människor med psykisk
problematik.

Fråga omdet finns planerpå ett nytt serviceboende. Svaret är nej.

Fråga om mankan göra Älvkullens stängda avdelningartill ett
seniorboende? Åsa svararatt det ingår i lokalutredningen sompågår. Deäri
för dåligt skick för lägenheter meni tillräckligt bra skick för kontor. Korttids

kommervara i Älvkullens avdelning Dungen. Rådet önskarett seniorboende
i lokalerna. Åsa sägeratt vi får se vad lokalutredningen säger, ett boende

ställer mycket högre krav på byggnadenän kontor.

Fråga kring hurdet går med Pålandsvägen? Åsa berättaratt en del av
funktionsstöds klienter har fått bostad där. Rådet har önskemål om att det

görs merreklam för Pålandsvägen. Åsa berättaratt det ärstiftelsen

hemgården somhar hand om Pålandsvägen.

Diskussion om boule, minigolf samt hantverksbod, att det skulle göra

kommunenrikare. Boule finns i Skogsryd och hantverksbod finns i

Munkeberg samt i museet Kvarnen.

Diskussion omTuristbyrån som numera är på Kommunhuset. Denärinte

öppenpå helger. Rådet önskaratt man inte ska bryta ett fungerande koncept

genomatt flytta turistbyrån till Kommunhuset.

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande

ZTV Ad | 


